
Til skatteudvalget 

 

Jeg tillader mig – endnu en gang – at rette henvendelse vedr. dobbeltbeskatning i 

forbindelse med aktionærlån. 

 

På baggrund af en erkendelse fra to skatteministre om, at lovgivningen på dette 

område ikke er hensigtmæssig, er der blevet iværksat et arbejde af begge ministre, 

som har til formål, at skabe et lovgrundlag, som skal sikre, at borgeren oplever, at 

der er proportionalitet i konsekvenserne af utilsigtede fejl, således at borgeren 

oplever, at der er en naturlig balance mellem handling og konsekvens og at 

retssikkerheden er intakt!  

 

Jeg har henvendt mig til skatteministeren for at spørge om, om dette arbejde er ved 

at nå sin afslutning. Jeg er blevet oplyst om, at dette ikke er tilfældet! 

 

På baggrund af, at der efterhånden er bred konsensus om, at der er et stort problem 

på dette område og at der er et retssikkerhedsmæssigt problem, undrer det mig, at 

man ikke stopper behandlingen af disse sager indtil dette arbejde er færdiggjort! 

Skattestyrelsen fortsætter i samme takt med at udsætte skatteborgere for denne 

voldsomme og helt urimelige beskatning. 

 

Min opfordring til medlemmerne af skatteudvalget er, at opfordre til, at man 

stopper med at behandle disse sager, indtil der er kommet rimelige regler på 

området! 

 

Jeg mener, at det er utilstedeligt, at man som politikker stiltiende ser til, at borgere 

fortsat bliver udsat for denne urimelige behandling. 

 

Jeg vedhæfter min korrespondance med skatteministeriet. 

 

MVH Lotte Kenvig 
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